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Teodorovici, dupa adoptarea bugetului de stat: Tot ce avem obligatie de plata se va

asigura

Ministrul Finantelor Publice, Eugen Teodorovici, a declarat miercuri,  dupa ce Parlamentul a respins

cererea presedintelui Iohannis de  reexaminare a legii bugetului de stat pe 2019, adoptând proiectul în 

forma trimisa initial spre promulgare, ca vor fi asigurate platile  angajate atât pentru proiecte, cât si pentru

"zona sociala". 

"Categoric, tot ce avem obligatie de plata, de la proiecte, pâna la  platile în zona sociala, se vor asigura, asa cum

am facut-o în fiecare  an. Cu toate ca sunt aceleasi discutii an de an, ca nu sunt bani, am  dovedit de fiecare data ca

banii sunt asigurati", a precizat ministrul,  într-o declaratie acordata presei, la Palatul Parlamentului.

În ce priveste criticile aduse proiectului de buget de catre  Administratia Prezidentiala, Teodorovici a replicat ca la

finele anului  se va putea vedea "cine a avut dreptate".

"Asa, stând într-o discutie care se lungeste foarte foarte mult, chiar  foarte mult, nu facem decât sa blocam orice fel

de proiecte, plati  pentru persoane, pentru români. Toata economia, practic, este blocata.  Şi, în plus, imaginea tarii,

pentru ca sunt foarte multe elemente care  tin de bugetul unei tari, sa fie aprobat cât mai repede. (...) Poate 

încercam înca din acest an ca pregatirea bugetului pentru anul viitor sa  înceapa mult mai devreme, cu toate ca

legea spune foarte clar ca exista  pasi, etape care trebuie parcurse. Dar chiar am vorbit si cu colegii  mei de la

Finante sa începem chiar din timp un astfel de proces, pentru a  avea o discutie mult mai aplicata, mult mai

fundamentata, discutii cu  grupurile parlamentare, cu Presedintia, daca doreste... (...) Nimeni nu  îsi doreste sa nu

aiba din timp un buget, dar felul în care în acest an  au decurs discutiile la nivel politic vizavi de buget cred ca deja

au  depasit orice fel de limita", a spus Teodorovici.

El a catalogat ca fiind "exagerata" declaratia presedintelui Iohannis,  care a spus ca proiectul de buget este unul "al

rusinii nationale".  Ministrul a subliniat ca, potrivit legii, presedintele trebuie sa  promulge bugetul.

"Eu, în locul domniei sale, as fi cerut o discutie cu Ministerul de  Finante pentru a ma clarifica, pentru a vedea

exact daca ceea ce sustin  este si corect. Aceasta discutie neavând loc, mi se pare ca este o  declaratie exagerata.

(...) Legea spune ca trebuie sa promulge. (...)  Daca nu promulga, în fine, în prima zi de când primeste domnia sa

acest  buget, înseamna ca e înca o dovada de dorinta clara de a întârzia orice  fel de dezvoltare a acestei tari", a mai

precizat Teodorovici.

În legatura cu nemultumirile autoritatilor locale, ministrul a declarat  ca se vor cauta solutii pentru problemele

punctuale aparute, dar ca se  vor face recomandari inclusiv în ce priveste managementul primariilor.

"Haideti sa discutam concret, sa vedem exact caz cu caz, daca sunt  astfel de situatii, daca într-adevar este cea mai

buna abordare, cea de  management al unui buget pe care o primarie o are - pentru ca, poate,  sunt recomandari de

facut si din partea noastra catre acea primarie -  dar asa cum este el dimensionat ca si buget, ca si mod de utilizare

a  acestuia, lucrurile vor fi duse la final de an asa cum trebuie. Dar daca  vor fi situatii punctuale, discutam la

Finante si vedem care este  solutia", a spus Teodorovici.
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